
 
 
 
 
Interpellation 
 
 
Till ansvarigt regionråd 
 
 
 
 
 
Den 31 oktober inträffade något som helt enkelt inte ska få hända. En elkabel vid bygget av 
det nya akutsjukhuset kapades av, och strömmen i sjukhuset försvann. Kabeln kapades av 
misstag i samband med ett reservkraftsprov, som dessvärre visade att reservkraften inte 
utlöstes som det var tänkt. Såväl den ordinarie kraften som den prioriterade kraften låg nere. 
Flera operationer och ingrepp fick ställas in och patienter upplevde stor oro under tiden som 
kraften var nere. I VLT kunde vi läsa att det tog lång tid för reservkraften att successivt 
kopplas på, och att många patienter påverkades negativt under tiden. 
 
Vår beredskap blir allt viktigare utifrån både säkerhetsläget och väderpåverkan. Det är viktigt 
att vi utför kontinuerliga tester av reservsystemen, men i detta fall blev det tydligt att 
reservkraften inte tog vid på ett sätt som garanterade patienter och anställdas säkerhet. 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 
 

- Hur ska styret säkerställa att vår beredskap avseende krafttillgång är tillräcklig? 
- Hur många operationer blev inställda på grund av strömavbrottet? 
- På vilket sätt kommer de patienter som drabbats tillgodoses sina operationer utan 

fördröjning? 
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